

Présentation Presentation

Jocelyne Mathieu

Volume 16, Number 2, 1994

Mélanges
Special Articles

URI: <https://id.erudit.org/iderudit/1083368ar>

DOI: <https://doi.org/10.7202/1083368ar>

[See table of contents](#)

Publisher(s)

Association Canadienne d'Ethnologie et de Folklore

ISSN

1481-5974 (print)

1708-0401 (digital)

[Explore this journal](#)

Cite this document

Mathieu, J. (1994). Présentation / Presentation. *Ethnologies*, 16(2), 5-5.
<https://doi.org/10.7202/1083368ar>

PRÉSENTATION/PRESENTATION

Ce numéro de *Canadian folklore canadien* vous expose la diversité des études ethnographiques. En raison du colloque, qui a eu lieu à Québec en septembre dernier, les articles prévus pour constituer un numéro thématique sur l'ethnologie au Canada feront plutôt partie des Actes de ce colloque qui seront publiés d'ici peu.

Le prochain numéro paraîtra sous le thème «Européens et Amérindiens en Amérique du Nord». Vous aurez le plaisir de le recevoir lors de notre prochaine rencontre dans le cadre des Sociétés savantes les 2-3-4 juin prochains à Montréal.

D'ici là, bonne lecture !

Jocelyne Mathieu
Éditrice
Université Laval

This issue of *Canadian Folklore canadien* reflects the diversity of contemporary ethnographic and folkloristic studies. Because of the colloquium held in Quebec City last September, the articles which were to comprise a thematic issue on Canadian ethnology will appear in the soon-to-be-published Proceedings of the colloquium.

Our next issue will deal with the theme "Europeans and Native Peoples in North America". This issue will be distributed during the upcoming meeting of the Learned Societies in Montreal, June 2-4, 1995.

Until then, good reading !

Jocelyne Mathieu
Editor
Université Laval

Translated by Gary Buttler, Associate Editor, York University.